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Za pośrednictwem 

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie złego stanu części betonowych słupów 
oświetleniowych w dzielnicy Śródmieście. 
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Zwracam się prośbą o 
\J . l

przekazame do spółki PGE Dystrybucja S. A. (właściciela 

przedmiotowych instalacji) zgłoszenia dot. złego stanu części betonowych slupów oświetleniowych 

w dzielnicy Śródmieście (chodzi o część rej dzielnicy przylegającą do Czechowa i Ponikwody) oraz 

częściowo dzielnicy Ponikwoda i Kalinowszczyzna. 

Chodzi o poniżej wykazane latarnie: 

l. Ul. Ruska - slup nr 26,

2. UL Biernackiego - trzy pierwsze slupy (wyższy typ WZ-11) za skrzyżowaniem z

3. Ul. Lubartowską (numery na slupach są nieczytelne),

4. UL Lubartowska (odcinek od ul. Ruskiej do ul. Unickiej)-· slupy nr 22, 24, 26, 35, 39, 41,

40, 43,

5. UL Walecznych (przy ul. Podzamcze) - słupy nr 22, 27,

6. UL Tumidajski.ego -- slup nr 3 oraz pięć słupów znajdujących się przy parkingu pomiędzy

blokami Tumidajskiego 4 - Tumidajskiego 6 - Tumidajskiego 8,

7. AL Andersa Uezdnia południowa) - słupy nr 148, 144, 140, 138, 136, 134, 132.

Warto nadmienić, że w przypadku pozytywnych decyzji ze strony PGE Dystrybucja S. A.

oddział Lublin w tym zakresie, w przypadku ulic: Ruskiej, Lubartowskiej, rejonu ul. Walecznych -

ul. Podzamcze oraz al. Andersa wymienione na nowe zostaną już wszystkie slupy betonowe starego 

typu, co niewątpliwie wpłynie na poprawę zarówno hez,pieczeństwa, jak i estety ki tych miejsc. 

W odpowiedzi na niniejszą interpelację proszę o przekazanie stanowiska uzyskanego z PGE, w 

tym w szczególności informacji które slupy zostały zakwalifikowane do \vymiany oraz w jakim 

terminie planowane jest jej przeprowadzenie. 
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